
 MIL PALMERAS BOULERS

Styrelsemöte nr 78

Tid Måndagen den 20 Nov  2017 kl 1600

Plats Olympia

Närvarande Janne Å, Mats K, Harry, Gudrun, Christer O, Per-Kristian

Kallade Matt Kalle och Nils Olov serispelet 2018

Ej närvarande Reino , Matt-Kalle

1 Mötet öppnande.
Gudrun förklarade mötet öppnat och hälsade 
de närvarande välkomna.

2 Genomgång av föregående protokoll nr 77
Gudrun läste upp hela protokollet.
Protokollet godkänndes.

3 Kassarapport
Harry lämnade följande rapport
Banken 2.921,89
Kassan    115,82
Summa 3.037,71

Betalande medlemmar hittills: 109 st

4 Seriespel 2018

Lag 1 A
Janne, Gun-Britt, Volvo Janne
Kristina, Herbert, Herman



Lag 1 B
K E Johansson,Elsa,Luis
Christer G, Lennart, Birgitta

         Paco, Filippio

Lag 2 B
Ulf, Kerstin, Hasse F
Harry, Reino, Seia

Lag 4 B
Nils Olof , Astrid , Meli
Mats , Britt , Marre,
Ros Marie

5 Mix-dubbel  2Nov 
Utvärdering, vad kunde gjorts bättre?
Flytta korv och dricka försäljning längre bort från  boden 
med datautrustning.  
I reserv flera  lottringar, med priser som inte är 

         tidskänsliga.

6 Vänsskapsmöte med Horizonte
2018 är vi värdar
Att tänka på vid planeringen av tävlingen är att 
vänskapsmötet blir en torsdag.

7 KM dam & herr dubbel
Spelades den 12 Nov i ett underbart höstväder.
De tre första platserna dam o herr togs av;

Gunnel Lantz / Jarka Vagner
Inger S / Gunbritt Åhman
Annie V / Lizanne P

José R / Luis R
Paco S / Hasse M
Kjell Uno S / Dennis W



8 Vänskapsmöte Rosaleda 14 November
Trevligt spel för alla medlemmar där vi dock förlorade 
tillfälligt den åtrådda trofeén.
2018 är vi värdar

9 BBQ  den 16 November
Avnjöts till allas belåtenhet, om vädret tillåter går det att 
vara i trädgården 2018

10 Ansvarsfrågor, ansvarig kallar de som behövs för 
uppdraget

Tävlingskommite, ´ Janne Åhman
Fest kommite Matti 
Ban ansvarig, Ulf  
Ansvariga för det sociala spelet. ?
Kan det göras på annat sätt? Dag / tid ??
Kan vi ha veckovärdar ?? 
Förslag tages tacksamt emot.

11 Övrigt 
Gudrun meddelade att hon inte ställer upp till omval 
men kommer att hjälpa till och delar med sig av sina 
erfarenheter och kontakter till den nyvalda.

12 Övriga frågor.
Skall vi bereda plats för afficering för lokala klubbar ?

13 Avslutning
Gudrun förklarade mötet avslutat

Vid protokollet
Christer Olsson

  




